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Ad. 1  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję, 

− poinformował, Ŝe radni otrzymali sprawozdanie z działalności Zespołu ds. ochrony środowiska, jakości 

powietrza, wody, gleby oraz gospodarki odpadowej, powołanego Zarządzeniem Nr 102/09 Burmistrza 

Miasta Szczecinek z dnia 23 lipca 2009r., 

− w trakcie obrad zostanie zarządzona przerwa, aby radni mogli dokładnie zapoznać się z treścią  

w/w sprawozdania i przygotować ewentualne pytania do Burmistrza, które będzie moŜna zgłosić w pkt 22 

zatytułowanym „Wnioski i zapytania radnych”. 

Sprawozdanie zostało załączono do niniejszego protokołu z sesji. 

 
Ad.2  
Protokół z XXXVIII sesji Rady Miasta został przyjęty jednogłośnie 17 głosami „za” w głosowaniu jawnym.  
 
Ad.3  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− stwierdził, Ŝe na sali obrad nie ma przedstawiciela Osiedla Pilska-Raciborki, i Ŝe Ŝadnych pytań ani 

wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad.4  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował o zgłoszeniu przez Burmistrza Miasta autopoprawki do projektu uchwały, która została radnym 

doręczona przed sesją i wcześniej zaopiniowana przez Komisję BudŜetowo-Ekonomiczną, 

− otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uzasadnił wprowadzenie autopoprawki, która dotyczy stawek podatku od nieruchomości połoŜonych na 

terenach przyłączanych do Szczecinka od 1 stycznia 2010r. 

− zgodnie z wcześniejszymi obietnicami, zaakceptowanymi przez radnych, stawki tego podatku przez 3 lata 

mają utrzymywać się na poziomie podatków uchwalanych przez Gminę Szczecinek, 

− 17 listopada 2009r. Rada Gminy Szczecinek uchwaliła nowe stawki w/w podatku na 2010r.,  

− stąd propozycja dostosowania przedmiotowych podatków w uchwale Rady Miasta Szczecinek. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisja Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i proponowane stawki podatku. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− odczytał swoje stanowisko w sprawie określenia wysokości poszczególnych podatków uchwalanych przez 

Radę Miasta,  

− stwierdził, Ŝe podniesienie podatku od środków transportu wpłynie na podniesienie cen usług, 

− nie zgodził się na propozycję podniesienia podatków i zapowiedział głosowanie przeciw. 

Pisemne stanowisko radnego zostało załączone do niniejszego protokołu z sesji. 
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Wiesław Drewnowski radny: 

− nie zgodził się ze stanowiskiem radnego Andrzeja Bratkowskiego. 

− przez niezastosowanie górnych stawek podatku w budŜecie miasta w przyszłym roku będzie mniej 

dochodów aŜ o 3 mln zł, 

− w strukturze kosztów przedsiębiorstw podatek od nieruchomości stanowi zaledwie ok. 1% wydatków  

i praktycznie nie wpływa na rentowność firm, 

− Rada Miasta nie powinna bronić się przed wprowadzaniem górnych stawek podatków, ale potem uzyskane 

przez Miasto z tego tytułu wpływy mądrze rozdysponowywać. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− Klub przeanalizował bardzo dokładnie proponowane stawki, spotykając się w tym celu przed sesją  

z Burmistrzem Miasta, 

− w proponowanej skali występują stawki korzystne dla rozwoju infrastruktury turystycznej, 

− osoby fizyczne, które mają trudności finansowe otrzymują wsparcie z MOPS, 

− Klub Radnych PO będzie głosował za przyjęciem proponowanych stawek. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− nawiązując do wypowiedzi radnego Andrzeja Bratkowskiego  zaŜartował, iŜ wypowiedź tę moŜna byłoby 

podsumować hasłem „wszyscy podatnicy łączcie się”, 

− przyznał, Ŝe nikt nie lubi płacić podatków, ale bez tej daniny niemoŜliwa byłaby realizacja zadań  

i obowiązków  ciąŜących na samorządzie, 

− proponowany wzrost podatków przekracza poziom przewidywanej inflacji, ale gdyby przy spodziewanej 

inflacji 3% Burmistrz zaproponował wzrost podatków tylko o 2% to byłoby dopiero niepokojące, 

− z analizy proponowanych stawek jednoznacznie wynika, Ŝe Ŝadnych bezzasadnych podwyŜek nie ma. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− zaznaczył, Ŝe jego wypowiedź ma charakter polityczny, 

− wzrost podatków nie jest poraŜający, w obecnej sytuacji ekonomiczno-gospodarczej podatki powinny 

wzrosnąć, 

− wątpliwość budzi jedynie stosowanie niŜszych stawek podatkowych dla nowoprzyłączanych terenów, 

− ze względu na planowane tam inwestycje wszyscy mieszkańcy będą ponosić te koszty, dlatego teŜ wszyscy 

powinni być obciąŜeni taką samą stawką podatkową. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− wracając do wystąpienia radnego Andrzeja Bratkowskiego wyraził pogląd, Ŝe dyskusja powinna być 

prowadzona rzeczowo i merytorycznie, a nie populistycznie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe wystąpienie radnego Andrzeja Bratkowskiego miało charakter polityczny i przedwyborczy, poza 

tym było sprzeczne z ideologią partii, którą radny reprezentuje; 

− rzeczywisty wpływ podatku od nieruchomości na sytuację mieszkańców jest nieznaczny, 
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− podjęcie decyzji o rezygnacji z 3 mln zł wpływów do budŜetu Miasta było trudne, 

− dla przykładu w Karlinie wszystkie stawki podatków są maksymalne, 

− sprzedaŜ mienia w Szczecinku na razie jest w zastoju, ale w końcu ruszy i z czasem nie będzie juŜ czego 

sprzedawać, pozostaną wpływy z podatków, 

− jeśli natomiast chodzi o stawki podatkowe dla Trzesieki i Świątek, to zgodnie z wcześniejszymi obietnicami, 

zaakceptowanymi przez radnych, „słowo powinno być droŜsze od pieniędzy”, 

− skutek finansowy tego dla miasta jest nieznaczny, ale wiarygodność duŜa, 

− podczas  konsultacji społecznych radny Ryszard Kabat nie zgłaszał wątpliwości co do w/w obietnic, gdyby 

wówczas je zgłosił, moŜe takie obietnice by nie padły, 

− radny sam przyznał, Ŝe jego wystąpienie ma charakter polityczny i tak teŜ zostało ono przez Burmistrza 

odebrane. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− stwierdził, Ŝe odczytanie pisma miało na celu przedstawienie jego stanowiska w kwestii podatków i miało 

wywołać rzeczową dyskusję,  

− zdaniem radnego szkoda, Ŝe dyskusja ograniczyła się do krytyki jego wypowiedzi, 

− przyznał, Ŝe jego wystąpienie miało charakter polityczny, bo taki charakter ma funkcja radnego i stanowisko 

Burmistrza, 

− działalność Rady Miasta to takŜe szeroko rozumiana polityka, 

− zwrócił uwagę, Ŝe nie nawołuje do likwidacji podatków,  

− przypomniał, Ŝe zawsze stał na stanowisku, iŜ podatki dla ludności nie powinny przekraczać poziomu inflacji,  

− gdy Burmistrz był radnym w ówczesnej opozycji prezentował takie samo stanowisko, 

− uwaŜa, Ŝe w kwestii podatków ma rację, ale to Rada Miasta decyduje. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− wyjaśnił, Ŝe do dziś ma wątpliwości, czy słusznie są przyłączane sołectwa do miasta. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− ze względu na to, iŜ planuje zamieszkanie na terenie, którego dotyczy proponowana uchwała, poprosiła  

o wyłączenie jej z głosowania nad podjęciem tej uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− poprosił o wyłączenie z głosowania ze względu na to, Ŝe firma w której pracuje posiada nieruchomości na 

terenie jednego z przyłączanych sołectw. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag przystąpił do głosowania informując, Ŝe w głosowaniu nie wezmą 

udziału radni Katarzyna Dudź i Wiesław Drewnowski, głosować moŜe 15 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła: 
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uchwał ę Nr XXXIX/407/09 
w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od nieruchomo ści na 2010r. 

 

Ad.5  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, przy jednym głosie sprzeciwu. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/408/09 
w sprawie  obni Ŝenia ceny skupu Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego.  

 
Ad.6  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nawiązując do wcześniejszego wystąpienia radnego Andrzeja Bratkowskiego wyjaśnił, Ŝe proponowana 

podwyŜka podatku od środków transportu ma miejsce wyłącznie dlatego, Ŝe wysokość obecnie 

obowiązującego podatku jest niŜsza od minimalnej stawki przewidzianej prawem na przyszły rok.  

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− wyjaśnił, Ŝe podatki od środków transportu wzrosną, i Ŝe ten wzrost przełoŜy się na ceny oferowanych usług, 

− stwierdził, Ŝe w tym przypadku zagłosuje za przyjęciem proponowanej uchwały, poniewaŜ jej nie podjęcie 

byłoby sprzeczne z prawem, 

− wyraził ubolewanie, Ŝe jego intencje nie zostały zrozumiane. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Bogumił Kłyk radny: 

− zauwaŜył, Ŝe skoro radni mają trudności ze zrozumieniem intencji radnego Andrzeja Bratkowskiego, to jak te 

intencje mają zrozumieć mieszkańcy. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił radnych, aby nie toczyli dyskusji „w sprawie dyskusji”, 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/409/09 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysoko ści stawek podatku od środków transportowych . 

 

Ad.7  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/410/09 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarz ądzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, 

wyznaczenia inkasenta i okre ślenia wysoko ści wynagrodzenia za inkaso . 

 

O godz.9:55 Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w obradach do godz.10:30.  

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.10:30. Po przerwie obecnych 15 radnych. Spóźnili się radni 

Jacek Brynkiewicz i Jerzy Kania. 

 

Ad.8  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

− zasygnalizował konieczność poprawki technicznej w paragrafie 15 ust.4,  

− po wyraŜeniu „6 KD-L” naleŜy dopisać „7 KD-D”. 

 

Mariusz Krzuszcz Wydział PP: 

− wyjaśnił, Ŝe przy wydruku projektu uchwały omyłkowo wykasował się w/w zapis. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− zmiany dotyczą rezygnacji z poszerzania ulicy Lipowej i tym samym umoŜliwienia właścicielom 

inwestowanie w swoje nieruchomości. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za” podjęła:  
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uchwał ę Nr XXXIX/411/09 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

”Narutowicza II” w Szczecinku. 

 

Po głosowaniu na salę obrad wrócił radny Jacek Brynkiewicz. Od tej chwili obecnych 16 radnych. 

 

Ad.9  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  

− chodzi o kwartał między ulicami: Artyleryjską, Armii Krajowej i Słowiańską i dostosowanie uchwały do stanu 

rzeczywistego, 

− nieruchomości ujęte w planie jako jednorodzinne w rzeczywistości są domami kilkurodzinnymi. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/412/09 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

terenu „28 Lutego” w Szczecinku. 

 

Ad.10 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na to, Ŝe dwie kolejne uchwały wiąŜą się ze sobą merytorycznie zapytał mecenasa Czesława 

Podkowiaka, czy zaproponowana kolejność podejmowania tych uchwał jest prawidłowa.  

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, Ŝe kolejność jest prawidłowa, 

− najpierw musi być zgoda Rady Miasta na oddanie lokalu w najem, a potem dopiero zgoda na oddanie  

w najem bez przetargu. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zapytał, dlaczego Miasto rezygnuje z prowadzenia kasy we własnym zakresie, 

− czy bank prowadząc tę kasę nie będzie pobierał dodatkowych opłat manipulacyjnych. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to korzystne rozwiązanie dla Miasta, 

− bank będzie przyjmował takie same wpłaty, jakie mieszkańcy mogli dotychczas uiszczać w kasie Urzędu 

Miasta, 
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− pracownik obsługujący kasę zostanie przejęty przez bank. 

 

Józef Świerczy ński Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− chciał się upewnić, czy pracownica obsługująca kasę będzie zatrudniona przez bank. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe bank złoŜył takie zapewnienie. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/413/09 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na oddanie w najem lokalu u Ŝytkowego na czas oznaczony . 

 

Ad.11 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

Przed głosowaniem salę obrad opuściła radna Katarzyna Dudź. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/414/09 
w sprawie zwolnienia z obowi ązku oddanie w najem lokalu u Ŝytkowego w drodze przetargu. 

 

Po głosowaniu na salę obrad powróciła radna Katarzyna Dudź. 

 

Ad.12 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ryszard Kabat radny: 

− zapytał o dwie działki przy ul. Wodociągowej i przy ul. Pilskiej, przeznaczone pod reklamę, czy na 

ustawienie w tych miejscach reklam jest zgoda właścicieli, do których te działki naleŜą. 

 

Tomasz Piesik Dyrektor Wydziału N: 

− chodzi o reklamy, które juŜ w tych miejscach istnieją i mają na to zgody właścicieli terenów. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

Przed głosowaniem salę obrad opuścił radny Janusz Rautszko. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/415/09 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści.  

 

Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Janusz Rautszko. 

 

Ad.13 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/416/09 
w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek udziału w  nieruchomo ści stanowi ącej  

własno ść Skarbu Pa ństwa.  

 

Ad.14 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Józef Świerczy ński Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/417/09 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na oddanie w najem cz ęści nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Miasta 

Szczecinek pozostaj ącej w trwałym zarz ądzie Miejskiego O środka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

 

Ad.15 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zapytał o plany w stosunku do terenu przy ul. Cieślaka, który w ramach zamiany opuści PGK Sp. z o.o.? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ta zamiana ma charakter porządkujący, 

− są plany komunalizacji spółki PKS w Szczecinku i połączenie jej z Komunikacją Miejską sp. z o.o.,  

− chodzi o przygotowanie terenu dla bazy połączonych w/w spółek, 

− planuje się teŜ poszerzenie stacji benzynowej na terenie Komunikacji Miejskiej sp. z o.o. i reorganizację  

w tym miejscu ruchu na okręŜny, tzn.  z jednej strony wjazd a z drugiej wyjazd, 

− plany połączenia spółek są szerokie ale ich realizacja odległa w czasie, 

− PGK natomiast zostanie przeniesione w ciągu kilku miesięcy. 

 

Józef Świerczy ński Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/418/09 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 

Ad.16 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapytał, czy przy przygotowywaniu projektu uchwały nie nastąpiła zamiana propozycji nazw ulic RóŜanej  

z Konwaliową, wskazanych w pkt 30 i pkt 31?  

− i czy ta propozycja jest zgodna z postulatami mieszkańców sołectwa Świątki, przyłączanego do Szczecinka? 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał pismo grupy inicjatywnej ze Świątek, 

− następnie wraz z Burmistrzem Miasta i Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Małgorzatą Bała dokonał 

porównania propozycji wnioskodawców z treścią proponowanej uchwały, 

− obie propozycje okazały się zgodne. 

 

Tomasz Piesik Dyrektor Wydz. N: 

− zapewnił, Ŝe nazwy przypisane wskazanym na załącznikach ulicom są zgodne z propozycjami grup 

inicjatywnych z przyłączanych do miasta terenów. 

 

Szymon Kiedel radny: 

− w pierwotnych propozycjach jeszcze przed przygotowywaniem projektu uchwały pojawiała się nazwa ulicy 

„Rowerowa” , 

− w przedłoŜonym projekcie uchwały takiej nazwy nie ma, czy to pomyłka, czy teŜ wnioskodawcy zrezygnowali 

z tej nazwy? 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− w ostatecznej wersji wniosku nie zamieszczono tej nazwy. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/419/09 
w sprawie nadania nazw ulic.  

 

Ad.17 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− projekt przygotowała i pozytywnie zaopiniowała 2 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się” Komisja 

Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego, 

− nie zmienia się wysokość diet radnych, doprecyzowane zostają zasady usprawiedliwiania nieobecności 

radnych na sesji i posiedzeniach poszczególnych Komisji. 
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Andrzej Bratkowski radny: 

− jakie zobowiązania przyjmuje Miasto? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zobowiązań nie ma Ŝadnych, 

− Miasto będzie miało 1 głos. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− potwierdził, Ŝe przystąpienie do Banku nie wiąŜe się z Ŝadnymi zobowiązaniami,  

− Miasto będzie miało prawo tylko 1 głosu, czyli prawie Ŝadne. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− teoretycznie jeśli Bank popadłby w kłopoty, to jakie będą konsekwencje dla Miasta? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− to bank spółdzielczy, a członkowie spółdzielni nie odpowiadają za jej zobowiązania. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag przystąpił do głosowania. 

 

Przed głosowaniem na salę obrad powrócił radny Jerzy Kania. Obecnych 17 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXIX/422/09 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na przyst ąpienie Miasta Szczecinek do Bałtyckiego Banku Spółd zielczego 

w Darłowie i nabycie udziałów członkowskich banku.  

 

Po glosowaniu salę obrad opuścili radni: Ryszard Kabat i Janusz Rautszko. Na sesji  pozostało 15 radnych. 

 

Ad. 20. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  

− uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 21. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  o działalności w okresie od 20.10.2009r. do 10.11.2009r. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 22. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił sprawozdanie Nr 1 z działalności Zespołu ds. ochrony środowiska, jakości powietrza, wody, 

gleby oraz gospodarki odpadowej powołanego Zarządzeniem nr 102/09 Burmistrza Miasta Szczecinek 

z dnia 23 lipca 2009r. 
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Andrzej Bratkowski radny: 

− w sobotę 21 listopada 2009r. przed ratuszem odbyła się manifestacja zorganizowana przez Stowarzyszenie 

„TERRA”, 

− przedstawiciele tej organizacji  zwrócili się bezpośrednio do radnych o poparcie inicjatywy dotyczącej 

ochrony powietrza i środowiska, 

− przedstawiciele „TERRY” zwrócili się teŜ do Rady Miasta i do Burmistrza Miasta z postulatem  

o zainstalowanie nad miastem i nad KRONOSPAN-em stałego monitoringu do pomiaru jakości powietrza 

oraz zainstalowanie specjalistycznej tablicy do stałego odczytu wyników tego monitoringu, 

− taka tablica byłaby dodatkowym potwierdzeniem, Ŝe Miasto skutecznie walczy o czystość powietrza, 

− złe praktyki w zakładzie KRONOSPAN w ogóle się nie zmieniają, zakład ten kpi sobie z Miasta i jego 

mieszkańców, 

− nadszedł czas, by z tym zakładem skończyć, 

− stały monitoring nad zakładem jest bardzo waŜny. 

Dodatkowe pisemne wystąpienie radnego znajduje się w formularzu pytań i wniosków stanowiącym załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe wbrew wypowiedziom radnego Andrzeja Bratkowskiego Ŝadne pismo ani petycja od 

Stowarzyszenia „TERRA” do radnych ani do Rady Miasta nie wpłynęło. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapewnił, Ŝe  solidaryzuje się w pełni ze wszystkim, co mówi się na temat działalności KRONOSPAN-u.  

 

Andrzej Sochaj radny: 

− podziękował za odpowiedź udzieloną przez OSiR i Aqua-Tur, 

− zapytał, czy została juŜ podjęta decyzja w sprawie budowy składowiska odpadów w miejscowości Jeziorki? 

− czy teŜ odpady ze Szczecinka będą wywoŜone do Koszalina? 

− czy wiadomo juŜ ile wyniesie opłata marszałkowska za składowanie odpadów? 

− jakie stanowisko zgłosiła firma WINKIEL  w sprawie targowiska przy ul. Cieślaka? 

Pisemne wystąpienie radnego znajduje się w formularzu pytań i wniosków stanowiącym załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe podczas sobotniej manifestacji nie było go w Urzędzie Miasta, poniewaŜ w soboty Urząd 

jest nie czynny, a poza tym w tym dniu miał wcześniej zaplanowane inne zadania zawodowe, 

− KRONOSPAN stał się bardzo uciąŜliwym zakładem, odczuwalny jest smród i pylenie, i aby to wiedzieć 

nie jest potrzebna manifestacja stowarzyszenia, 

− Miasto zajęło się działalnością KRONOSPAN-u, gdy ukazały się wyniki badań WIOŚ, 

− powołany został ZESPÓŁ, mający za zadanie zająć się problemem zanieczyszczenia powietrza 

i środowiska, 
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− w piątek 20 listopada 2009r. odbyła się konferencja, na której bardzo dokładnie zostało przedstawione 

stanowisko Miasta i Burmistrza oraz opisane zostały podejmowane działania, 

− Burmistrz jest urzędnikiem, który musi waŜyć słowa i opierać się na konkretnych danych i wynikach badań, 

− niekonwencjonalne metody mogą stosować stowarzyszenia i inne organizacje, 

− pomiędzy władzami KRONOSPAN-u a władzami Miasta musi dojść do rozmów, chodzi o poznanie planu 

działań KRONOSPAN-u, do kiedy zostanie zlikwidowane smrodzenie i pylenie, 

− KRONOSPAN obiecał, Ŝe taki plan zostanie opracowany, 

− jeśli chodzi o monitoring, to nie do końca wiadomo, kto i  w jaki sposób miałby to robić?, stały monitoring nad 

zakładem moŜe być wprowadzony jedynie drogą nakazu w ramach pozwolenia zintegrowanego, 

− te spółki na razie takiego pozwolenia nie mają, Miasto dąŜy do tego, by je do uzyskania pozwolenia 

zintegrowanego zobowiązać, 

− emitorów na terenie zakładu jest ponad 100, a pozwolenia posiada jedynie 30 i tylko te 30 są poddawane 

pomiarom i badaniom, 

− nie ma i na razie nie będzie zgody na budowę spalarni odpadów czy elektrociepłowni, 

− trzeba jednak poznać wszystkie aspekty i szczegóły tego przedsięwzięcia, takŜe z udziałem Stowarzyszenia 

„TERRA”, nie ma jednak i nie będzie przyzwolenia dla w/w zakładu na łamanie prawa. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− poparł działalność Stowarzyszenia „TERRA” i potępił działalność spółek KRONO skierowanych przeciwko 

dwutygodnikowi „TEMAT”. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapewnił, ze nie jest przeciwnikiem „TERRY”, Stowarzyszenie to idzie w dobrym kierunku i ma słuszne 

zamierzenia, zgodne z celami Miasta, w inny jednak sposób realizowane, 

− dopóki zakładowi nie udowodni się, Ŝe łamie prawo, nie moŜna mu niczego zakazać, 

− poinformował, Ŝe otrzymał od KRONOSPAN-u zaproszenie na uroczystości zakładowe w dniu 27.11.2009r. 

z okazji 20-lecia działalności tej firmy, zastanawia się jednak czy wziąć w nich udział, ale ewentualny udział 

uzaleŜnia od moŜliwości spotkania się z głównym decydentem spółek, p. Peterem Kaindlem. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− powołując się na treść przedłoŜonego radnym sprawozdania Zespołu powołanego przez Burmistrza zwrócił 

uwagę na zaczynające się kształtować dobre relacje i współpracę tego Zespołu ze Stowarzyszeniem 

„TERRA”. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zastanawia się, ile zyskałaby na randze sobotnia manifestacja, gdyby uczestniczyli w niej Burmistrz Miasta  

i Przewodniczący Rady Miasta. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta:  

− wyjaśnił, Ŝe nie mógł uczestniczyć w sobotnim spotkaniu przed Ratuszem ze względu na obowiązki 

zawodowe,  
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− moŜe to jednak nie pierwsza i nie ostatnia tego typu demonstracja. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe w demonstracjach brać udziału nie zamierza, bo to świadczyłoby o bezradności Burmistrza,  

a za bezradnego się nie uwaŜa, 

− o zamiarze wręczenia mu petycji dowiedział się dopiero w czwartek przed planowaną manifestacją, i było juŜ 

za późno na zmianę wcześniejszych planów zawodowych, 

− uprzedził o tym Stowarzyszenie „TERRA”. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− odnośnie targowiska przy ul. Cieślaka w ostatnim czasie nie było ze strony WINKIEL nowych deklaracji, 

− jeśli firma nie przystąpi do zamiany to teren naleŜący do Miasta zostanie sprzedany w trybie przetargu, 

− odnośnie składowiska odpadów trwają rozmowy Burmistrza Miasta Szczecinek z Prezydentem Koszalina na 

temat wspólnej inwestycji w sferze gospodarki odpadami, 

− informacja o ustaleniach będzie przekazywana na bieŜąco. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeśli chodzi o firmę WINKIEL czekała ona na zmianę planu zagospodarowania przestrzennego, 

− według wiedzy Burmistrza zamierzenia tej firmy co do targowiska nie uległy zmianie, 

− kontakty z tą firmą spodziewane są w najbliŜszym czasie, 

− jeśli jednak do zamiany nieruchomości dojedzie, to działka miejska pójdzie na sprzedaŜ, 

− nie ma natomiast podstaw prawnych do zmuszenia właściciela do zainwestowania w targowisko, 

− odnośnie budowy składowiska w Jeziorkach, to zaleŜy ona od Gminy Barwice, 

− Jeziorki są uwzględnione w planie Województwa Zachodniopomorskiego jako miejsce składowania 

odpadów,  

− część odpadów byłaby wywoŜona do Koszalina, 

− będzie przeprowadzona analiza, jak dalece Szczecinek będzie mógł uczestniczyć we wspólnej inwestycji  

z Koszalinem. 

 

Leszek Ogar Prezes PGK sp. z o.o. w Szczecinku: 

− opłata marszałkowska na 2010r. wzrasta ze 100 zł do 104 zł za tonę za odpady mieszane. 

 

Bogumił Kłyk radny: 

− czy i w jakiej wysokości wzrosną bądź zmaleją w 2010r. dodatki mieszkaniowe, 

− czy wzrosną inne świadczenia na rzecz mieszkańców ze strony MOPS, 

− poprosił o odpowiedź na piśmie. 

Pisemne wystąpienie radnego znajduje się w formularzu pytań i wniosków stanowiącym załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS w Szczecinku: 

− ze względu na konieczność przeprowadzania analizy, odpowiedź zostanie udzielona do następnej sesji. 
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Wojciech Kanpik radny: 

− nawiązał do problemu dotyczącego postojów taksówek, zgłaszanego przez niego na poprzedniej sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny nie zgłaszał przed sesją, iŜ domaga się dodatkowej odpowiedzi na swoje poprzednio zadane pytania, 

− poza wypowiedziami radnego nie dotarły do Burmistrza Ŝadne inne sygnały od taksówkarzy, Ŝe w mieście 

brakuje miejsc postojowych, 

− mało kto obecnie korzysta z brania taksówki z postoju, najczęściej taksówki wzywane są przez telefon, 

− zasugerował, Ŝe moŜe dobrym rozwiązaniem byłoby spotkanie przedstawicieli taksówkarzy z Burmistrzem 

w celu wyjaśnienia tej sytuacji. 

 

Wojciech Kanpik radny: 

− stwierdził, Ŝe inną odpowiedź otrzymał od Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− w odpowiedzi poinformowano radnego, Ŝe postulaty dotyczące miejsc postojowych dla szczecineckich 

taksówek zostały przekazane według właściwości do Starostwa Powiatowego, 

− to drogi powiatowe, dlatego Burmistrz nie moŜe podejmować decyzji, 

− Miasto nie ma wpływu na to, kiedy w Starostwie zbierze się właściwa Komisja, która zaproponuje 

rozwiązanie, 

− ostateczną odpowiedź radny otrzyma po uzyskaniu stanowiska w/w Komisji działającej przy Starostwie. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przekazał radnym zaproszenie na posiedzenie Komisji Problemów Społecznych w dniu 26.11.2009r.  

o godz. 16:00, poświęcone tematyce świadczenia usług medycznych przez spółkę Szpital w Szczecinku, 

− poinformował o koncercie Małej Filharmonii Szczecineckiej w Kinie WOLNOŚĆ w dniu 27.11.2009r., 

podczas której odbędzie się uroczyste przyznanie stypendiów wyróŜnionym uczniom, sportowcom  

i studentom. 

 
Ad. 23  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 12:30 zamknął XXXIX sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


